

Meeting date: 17. juni 2022
Meeting place: Rikke Nielsens kontor
Meeting subject: INT-bånd-møde

Attendees: Mette Glerup Thomsen (MGT, Nat & Tech), Eva Kvistgaard Arent (EKA, Health), Thomas Hvergel Jensen (THJ, Aarhus BSS), Mette Brandenburg (MB, IU), Kaja Henneberg (KH, IU) og Rikke Nielsen (RN, IU)

Not attending: Rikke Korgaard Præstegaard (RKP, Health)

REFERAT

1. Fællesseminar - bordrunde med evaluering og drøftelse af evt. gentagelse (Alle)

BSS: stor tilfredshed både med det sociale og det faglige. Vil gerne gentage.

IU: meget positivt, lidt udfordrende rammer - vil gerne igen.

Nat Tech: Dejligt at se alle kolleger, vil gerne gentage.

HE: dejligt som ny at være med, gør det nemmere at række ud.

Arts: Positive, vil gerne gentage.

Datoen passede godt - 3. uge af maj holder vi seminar igen.

2. Nyt fra båndkoordinator-møde (Rikke)

Rikke deltog ikke i det sidste båndkoordinatormøde.

3. Deltagelse i Nafsa og EAIE (Alle)

NAFSA havde deltagelse af Kaja, Mette og Rikke.

Mange danske deltagere - de danske universiteter holdt reception. minimum 250 deltagere.

Rikke havde primært aktiviteter ift. nat tech og AUSU.

Det er en tendens at britiske universiteter gerne vil indgå uni brede aftaler.

Kaja arbejder med Asien - der var stadig mange der ikke deltog pga. corona, men der var gode kontakter.

Mette har fået bekræftet, at samarbejdet med UC-systemet forlænges.

God dialog med Deakin trods en stor ubalance.

EAIE - deltagere.

Nat Tech: Mette deltager

HE: Uafklaret.

IU: (Rikke), Kaja, Lotte, Mette, Troels

BSS: Alle deltager.

Arts: (Jesper), Eva Lise, Hilde

Kaja orienterede om standen: der bliver en todelt stand. En del til PH/EA og en til universiteter. Der skal i den forbindelse meldes ind, hvornår man kan være på standen - Kaja sender mail om dette.

Vi deler på tværs, hvem vi skal mødes med. Kaja indkalder til møde om dette i august.

4. Båndstruktur (Rikke Nielsen)

Vi opretter et forum i Teams - Kaja står for dette.

Rikke præsenterede udkast til årshjul og arbejdsgrupper. Båndet bød ind med detailrettelser.

5. Journalisering (Mette B)

Mette Buhl fremlagde principper for studentersagshåndtering - Der fremsendes også slides, der sendes ud med dette referat.

Rikke spurgte til, hvornår der skal journaliseres. Mette svarer, at det principielt er inden for 7dage, men at dette kan strækkes.

Alle afgørelser omkring stipendier skal også journaliseres.

På Nat Tech følger man i dag den beskrevne praksis - det løses ved brug af studentermødjhjælper.

På HE er man netop nu ved at få et overblik over status.

På Arts journaliserer man ikke.

Mette fortæller, at man på KU har en robotløsning, som AU vil blive klogere på.

På BSS journaliserer man ikke.

På IU har man en samtale med UJS omkring niveau for journalisering af stipendieafgørelser.

På AUSU journaliserer man heller ikke, men man vil gøre det fra efteråret.

Udvekslingsaftaler journaliseres på IU (unibrede). Ift. IIA er der en opmærksomhed - hvordan journaliseres de?

Mette B. nævner, at man kan gå i dialog med QS omkring, hvad der kan lade sig gøre ift. optimering.

Næste step er at tale processer igennem i ind- og ud-grupperne.

Andet step kunne være at undersøge robotløsninger

Tredje step kunne være at fremlægger en sag for LGU om et IT projekt.

Det er vigtigt med en afklaring af, hvor afgørelsen træffes - det vil blive dagsordenssat på det kommende møde. Mette B og Mette G. mødeforbereder dette punkt.

6. Punkter til kommende møder:

- a. Nyt fra INTER (Rikke)
- b. *AU Summer University og studerende fra udvekslingsaftaler - tidligst september 2022 (THJ og RN)*

7. Evt. (Alle)

Staff week (Mette): der foreligger nu et program, snart klar med hjemmeside, invitation mm. "How to increase student mobility in Circle U network" er tema. Ifm. faculty afternoon gives fælles frokost. Vi ved først til august, hvem der kommer. Fakulteterne lægger selv program for deres del.

Udrejse web (Mette B): Det er nu på plads, hvilke sider, der skal være fælles og hvilke sider, der skal være lokale. IU vil nu kigge på de fælles sider, hvorefter arbejdet går i gang på fakulteterne. Der er fokus på indhold og ikke på form.

Special needs gruppe (Mette B): der er ikke store muligheder for at tilbyde exchange ydelser, men der kunne være mulighed for støtte igennem ERASMUS. Der arbejdes med Flemming Berg fra SPS om at prissætte deres ydelser. Det er nødvendigt med tydelig forventningsafstemning med potentielle indrejsende. Gruppen mødes igen i næste uge.

IIA (Mette B): Der foreligger nu en trin for trin guide fra QS. Der findes også flere tilgængelige ressourcer. Der er ingen tvivl om, at arbejder med IIA bliver stort og det er svært at sige noget om resultatet.